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svojich denomináciách ohromnú
popularitu. Stačí len pripomenúť určité
meno a už to beží ako požiar. Keď vtedy
na rieke Ohio ku mne Pán prehovoril,
nastalo prebudenie v celej zemi. Všetci títo
známi evanjelisti sú deťmi toho
prebudenia. Neskôr sa ale vrátili do
organizácií, z ktorých vyšli. Tým sa stali
známi a populárni. Dostalo sa im veľkých
mien a všetci ľudia o nich dobre hovoria.
Ale mňa opustili, pretože som sa postavil
na Slove Božom. Zostal som stáť tam, kde
ma Boh postavil. “Káž Slovo!” to bola
moja úloha, “zostaň pri Slove”. 

Ak budete počúvať túto pásku, moji
bratia: bol som u vás prijímaný ako veľký
muž, pokiaľ som len uzdravoval a
rozprával svoje videnia. Prečo ste sa ku
mne obrátili chbtom, keď som k vám
hovoril o Biblických pravdách? Môžete
poznať, že sa tým napĺňa to, čo je
predpovedané Písmom? Práve tak sa to
stalo. Dnes je sotvakto ochotný ma prijať.
Všetci ľudia ma opustili, ale niečo mi
ostalo: Boh ma neopustil! Bol som
poslušný nebeskému videniu, ktoré prišlo
vtedy pri rieke Ohio. Dôverujem Mu, že
bude jedného dňa moju službu
korunovať. Kedy to bude, neviem. Ani
neviem, akým spôsobom sa to stane. Ak
bude On hotový, potom budem i ja hotový.
Dúfam, že moju službu bude korunovať a
ja sa budem smieť chopiť rúcha Slova, k
oblečeniu Jeho nevesty. Dúfam, že ma
bude korunovať pre Jeho spravodlivosť, že
toho dňa tam budem smieť stáť a povedať:

“Hľa, Baránok Boží, ktorý sníma hriechy
sveta!”

Musíme zdolať mnohé hory a
mnohokrát je to namáhavé a ťažké. Avšak
ten Jeden, Ktorý nás po tej ceste vedie, vie,
čo je pre nás najlepšie. Ťažkosti cesty
budú zabudnuté, ak dospejeme na jej
koniec. 

Chceme nasledovať tie krvavé
šľapaje? Myslite na to, priatelia. V piesku 

pobrežia Galilee boli vytlačené krvavé
stopy toho cudzinca. Hlas, ktorý prikázal
hučiacim vlnám nebude v Judsku viac
počuť. Avšak ja chcem radostne ísť po
stopách toho osamelého Galilejca a
ťažkosti cesty sa mi budú zdať ako nič, ak
dosiahnem konca svojej cesty. 

Chceme sa opýtať proroka
Čo treba robiť, čo sa musí učiniť?

Chceme sa radiť s prorokom a Bibliou, z
ktorej nemôže byť nič odňaté. Ak niečo
odnímeme, vymaže nás Boh z Knihy
Života. Biblia hovorí v poslednej kapitole
Malachiáša a v Zjavení 10, čo sa stane.
Majú byť odhalené ukryté tajomstvá a
zlomených sedem pečatí. Boh povedal, že
sa to stane. Stojí to v Biblii, je to Tak
hovorí Pán. Boh túto službu posledných
33 rokov potvrdil a dokázal znameniami
a zázrakmi na nebi i na zemi. Veríte, že
poslúchnu? Nie, lebo sú mŕtvi. Majú svoje
ruky v jednej veci, ktorá to celé usmrtila.
Nebudú to poslúchať, nikdy. Len
jednotlivci to uvidia. 

“A posielal k nim prorokov, aby ich navrátili k Hospodinovi a svedčili proti
nim, ale nepočúvali.” (2.PAR 24:19)

“Ježiš odpovedal a riekol im: To je ten skutok Boží, aby ste verili v toho,
ktorého on poslal.!” (Ján 6:29)

“Amen, amen vám hovorím, že ten, kto prijíma toho, koho by som poslal,
mňa prijíma, a kto mňa prijíma, prijíma Toho, ktorý mňa poslal.” (Ján 13:20)

“VERTE V HOSPODINA, SVOJHO BOHA, A STOJTE VERNE; 
VERTE V JEHO PROROKOV A KONAJTE ŠŤASTNE!”

2.PAR 20:20

Ak sa chceš dozvedieť niečo viac z pozoruhodnej služby brata Williama Branhama, 
príp. ak máš záujem o zaslanie brožúr (prepis zvukových nahrávok z kázní) 

alebo kázní na CD, DVD v .mp3 - bezplatne, napíš na adresu:

Ľuboš Horník, P.O.BOX 28, 830 03 Bratislava 33
Email: info@vecerne-svetlo.sk
http://www.vecerne-svetlo.sk

Posolstvo Pána Ježiša Krista Posolstvo Pána Ježiša Krista Posolstvo Pána Ježiša Krista Posolstvo Pána Ježiša Krista 
v službe Williama M. Branhamav službe Williama M. Branhamav službe Williama M. Branhamav službe Williama M. Branhama

Dovoľte, aby sme vám
predstavili proroka pre Cirkev z
pohanov. Muža, ktorého Boh
používal v tomto storočí v službe,
ktorá nemala obdoby od čias nášho
Pána Ježiša Krista. Mnohí ho
pokladajú za „Proroka dvadsiateho
storočia“. Iní ho nazývajú „Muž
poslaný od Boha.“ 
Jeden cirkevný historik uviedol:
„Udalosti zo života Williama
Branhama sú pomimo rámec tohoto
sveta a príliš neobyčajné.“ Ten istý
historik povedal: „Keby nebolo také
veľké množstvo spoľahlivých dôkazov,
ktoré vydávajú svedectvo o živote a
službe tohoto muža, dalo by sa
prepáčiť ľuďom, že to pokladajú za
príliš nafúkané a neuveriteľné.“ 
Táto služba trvala vyše tridsať rokov
(1933-1965). Kresťania zo všetkých
náboženských smerov s údivom
pozorovali ako sa rozvíja pred nimi
prorocká služba. V tejto službe bolo
mocne zdôraznené, že Ježiš Kristus
je ten istý včera, dnes i naveky. (List
Židom 13:8). 
Tridsať rokov po odchode Williama
Branhama zo svetovej scény, muži aj
ženy sú stále vyzývaní odkazom tejto
služby. Ako bolo napísané o
prorokovi Ezechielovi, tak môže byť
napísané o Williamovi Branhamovi „
... už či poslúchnu a či odmietnu,
ale poznajú, že bol medzi nimi
prorok.“ (Ezechiel 2:5). 
Všetci ostatní, ktorí zvestovali
evanjelium, ktorých služba mala diel

v tom veľkom prebudení v rokoch
1940 - 50 a 60 zanechali za sebou
len spomienku na divy a zázraky.
Ale služba Williama Branhama
zanechala odkaz, posolstvo, z
ktorého sa dnes radujú tisíce ľudí po
celom svete. On zanechal posolstvo,
ktoré vyzýva tradičné kresťanstvo a
náš tradičný spôsob myslenia takmer
o všetkom, čo sa nazýva kresťanstvo.
Tak ako vo všetkom, čo Boh poslal,
či prebudenia, poslov alebo
posolstvá, jedni tomu veria a druhí
nie. Ale „ ...uverili všetci, ktorí boli
určení do večného života.“
(Skutky ap. 13:48). Tí, ktorí uverili,
uznali, že Boh skutočne v tomto
siedmom a poslednom cirkevnom
veku poslal posla, aby pripravil ľudí
na druhý príchod nášho Pána Ježiša
Krista, na vzkriesenie a na vytrhnutie
živých svätých. 

Nech sa tento leták stane vážnou
výzvou pre tvoju vieru!

 
My sme vyzvaní, nie len aby

sme verili „V“ BOHA, ale aby sme
„VERILI BOHU“ - ver tomu, čo On
hovorí vo svojom Slove na TVOJ
deň. Nech by si bol vyzvaný nie len
veriť, že Boh poslal proroka pre
tento posledný vek, ale aby si veril
Posolstvu, ktoré on priniesol,
ktorého úlohou je prinavrátiť nevestu
Ježiša Krista do jej pôvodného stavu
a pripraviť ju na vytrhnutie. Zostáva
faktom, že hoci jeho posolstvo
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nebolo populárne, jednako je
pravdou! 
Ježiš prorokoval, že v čase, keď
príde Syn človeka (Lukáš 18:8),
pravá Biblická viera takmer vyhasne.
Cirkevná a náboženská viera sa
všade bude bohato vyskytovať ale
nie duchovná Biblická viera. Len
málo sa nájde takých, ktorí
rozpoznajú a budú veriť celej
zjavenej Pravde. Veríš celej
zjavenej pravde? 

Toto sú len niektoré udalosti zo
života brata Branhama:

1933 - Zvláštne svetlo a
Hlas z neba

Julius Stadsklev: “Jedenásteho júna
1933, William Branham, mladý
baptistický kazateľ krstil niekoľkých
novoobrátených v rieke Ohio pred
zástupom asi 4000 ľudí. Keď mal
krstiť sedemnástu osobu, tichý, jemný
hlas povedal, ´Pozri,´ trikrát. Ako
pozdvihol svoje oči, zvláštne krúživé
svetlo prichádzalo dolu a zostalo
visieť nad jeho hlavou. Ten hlas
povedal, ´Ako Ján Krstiteľ
predchádzal prvý príchod
Kristov, tak si ty poslaný, aby si
predchádzal  Jeho druhý
príchod.´ Keď to videl prítomný dav,
niektorí utiekli od strachu, iní padali
a uctievali Boha. Správa o tom bola
uverejnená v miestnych novinách”.

Znak proroka

“Bolo správne povedané, že
jedinečný v službe brata Branhama
je ten udivujúci dar, ktorý mu dáva
schopnosť odhaliť a rozlíšiť nemoci,
ktoré ľudia majú. Tento prejav je

dokonalý na stopercent. Je to
neustála a ohromujúca vec. Lebo brat
Branham je schopný, skrze Ducha
Božieho, behom niekoľkých sekúnd
vnímať bez chyby to, čo nejaká
klinika dokáže len niekedy po
týždňoch pozorovania.Toto je mocný
znak, dokazujúci že Boh navštevuje
svoj ľud.
A ešte väčší a pozoruhodnejší prejav
v súčasnej službe brata Branhama je
jeho dar rozpoznávania a Slovo
múdrosti, ktoré mu dáva schopnosť,
keď je pod pomazaním, okamžite
povedať ľuďom tajomstvá ich sŕdc.
Niekedy sú to hriechy, ktoré ľudia
skryli, alebo nevyznali, ktoré im
prekážajú v prijatí svojho
uzdravenia.  Toto  ohromné
rozpoznanie, ktoré bolo raz
manifestované v službách Ježiša
Krista a Elizea, je významné,
jedinečné a slávne. Prináša to
slávnostného Ducha a skutočne
prenáša pozorovateľa späť do
zázračných biblických dní.
Popierajúc akúkoľvek vlastnú moc
uzdravovať, ani raz nezlyhal
poukazovať mužom a ženám na
Pána Ježiša. Kazatelia rôznych
denominácií navštevovali jeho
zhromaždenia - niektorí uverili a boli
veľmi požehnaní, iní zase neuverili a
teraz odporujú.”

1950 - Odfotografovaný
stĺp ohňa

V januári 1950 v Houstone, Texas,
bola urobená ohromujúca fotografia.
Nad hlavou brata Branhama sa
objavilo svetlo vo forme svätožiary.
Negatív prevzal George J. Lacy,
Vyšetrovateľ neistých dokumentov,
aby zistil, či svetlo nemohlo byť
výsledkom nesprávnej expozície,
vyvolania alebo retušovania.  Toto
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Zjavenie 10:7 ukazuje, že služba
siedmeho anjela alebo anjela ku
Laodicejskému cirkevnému veku
bude trúbiť to tajomstvo, vyššie
zmienené. Keď prichádza tento
posledný posol, bude zvestovať celé
Slovo, (všetko, všetky veci), od
ktorých raná cirkev odpadla a zjaví
tajomstvá ohľadom vytrhnutia a
druhého zjavenia sa Pána Ježiša
Krista.     

Toto sú komentáre niektorých
kazateľov, ktorí boli svedkami

pozoruhodnej služby 
W. Branhama

Oral Roberts:“Pokorný, oddaný Boží
muž.”
Jack Moore:“Najobdarovanejší zo
všetkých evanjelistov.”
Joseph M. Boze:“Niekedy som bol
vystrašený kvôli tej hlbokej svätosti, ktorá
prenikala zhromaždením, ale nikdy som
neprehliadol ten Boží dar, ktorý bol v
činnosti skrze Jeho sluhu, a to teplo lásky,
ktorá pretekala jeho službou.” 
Thomas R. Nickel:“V biblických dňoch
boli mužovia Boží, ktorí boli proroci a
vidiaci. Ale vo všetkých Svätých Písmach,
žiaden z nich nemal väčšiu službu ako tá
služba Williama Branhama, Božieho
proroka a vidiaceho, ktorého fotografia sa

objavila na prednej strane tohoto vydania
Hlasu obchodníkov plného evanjelia.
Branham bol použitý Bohom, v Mene
Ježiša Krista, kriesiť mŕtvych.
L.T. Osborn (na pamätnom zhromaždení
vo Phoenixe v roku 1966) :
“Muž, ktorého poznáme pod menom
William Branham, bol poslaný, aby znovu
zademonštroval Boha v tele. Ale prečo to
bol poslaný urobiť? A prečo všetky tieto
znaky? Či Ježiš neurobil už všetky tieto
veci? Či to ľudia nevideli a
nezaznamenali? Áno, áno bezpochyby. To
všetko sa už stalo. A ľudia na to zabudli.
Zabudlo sa na to. Tak Boh chcúc nám vo
väčšej miere ukázať nezmeniteľnosť Svojej
rady, urobil to znovu v 20. storočí. On to
znovu urobil. A ja som hľadel na Jeho
slávu. 
William Branham prišiel ku nám ako
Boží prorok a ukázal nám v 20. storočí
presne tie isté veci, ktoré nám boli
ukázané v Evanjeliu. Tam, kde sme čítali
o niekoľkých udalostiach v Evanjeliu, v
našej generácii sme ich videli na stovky.
Nie menej chválebné a zázračné. V oveľa
väčšom množstve. Videli sme to v našich
dňoch. Chodili sme s Bohom v našom
čase. On prišiel a chodil po brehoch
Galilei, ale On prišiel do ulíc Phoenixu a
Portlandu v Oregone a Tulsi v Oklahome
a prešiel cez môj národ. Videl som to, a
keď som to znovu uvidel, vedel som, čo to
znamená. To bolo Slovo v čine.” 

William Branham:

Svoju vieru som postavil na Biblii
Svoju vieru nemôžem postaviť na

žiadny iný základ. Keby som chcel svoju
vieru postaviť na základ nejakej cirkvi,
ktorej cirkvi by som mohol dôverovať? Na
základe katolíkov? Luteránov? Metodistov?
Baptistov? Letničných? Na ktorej cirkvi by
som mohol postaviť svoju vieru, neviem
povedať. Všetci si protirečia, je to piate cez
deviate, vynechávajú a pridávajú. Ak
vložím vieru do Slova Božieho, potom je
zakotvená. V tom spočíva to: TAK HOVORÍ
PÁN. Biblii môžem veriť, je to základ,
ktorému dôverujem. 

Mnohí prídu a povedia...
Ježiš povedal: “Jedného dňa prídu

mnohí ku mne a povedia: Pane, Pane, či
sme neprorokovali v Tvojom mene, v
Tvojom mene démonov nevyháňali a v
Tvojom mene mnohé divy nečinili? A vtedy
im vyznám: Nikdy som vás neznal, odídite
odo mňa, činitelia neprávosti!” Vidíte,
nemôžete dôverovať uzdravovacím
kampaniam. Nemôžete dôverovať
znameniam. Môžete dôverovať len tomu,
čo hovorí Biblia. Biblia je Slovo Pánovo:
Tak hovorí Pán. Tomu som učil svoj zbor
a tam som chcel doviesť svoje deti. Keď ma
Boh zo zeme odvolá, nezabudnite potom
na to. Pevne to držte vo svojom srdci.
Zostaňte v Slove! Neopustite Slovo! Ak bude
niečo v protiklade s Bibliou, tak to odložte.

Popularita
Mnohí moji bratia majú dnes vo
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“Odpadnutie” je preklad gréckeho
slova “apostasia” a znamená
opustenie viery. Ak čitateľ pokračuje
v 2.Tes. 2, všímajúc si hlavne verše
12,13 a 15, stáva sa zjavným, že
Pavol varuje od odpadnutia od Slova
Božieho ako bolo prinesené
apoštolmi.To je presne to, čo sa
udialo asi v štvrtom storočí n.l., keď
rímsky katolicizmus získal prvenstvo
a vymenil autoritu Písma za autoritu
cirkvi a zosobášil kresťanstvo s
pohanstvom.

Skutky ap. 3:20,21: ...a aby poslal
predurčeného vám Krista Ježiša,
ktorého však musí prijať nebo až
do časov napravenia (navrá-
tenia) všetkého, o čom hovoril
Boh skrze ústa všetkých svojich
svätých prorokov od veku.
Peter tiež ztotožňuje ten fakt, že
pred tým, ako sa Kristus môže vrátiť
fyzicky, musí byť navrátenie.
Navrátenie má ten istý koreň
gréckeho slova ako obnoviť a môže
byť čítané ako obnovenie,
prinavrátenie. Všimnite si tú
podobnosť s Matúšom 17:11. Obe
miesta preukazujú, čím tieto veci sú.
“...všetkých vecí, o čom hovoril Boh
skrze ústa všetkých svojich svätých
prorokov.” To je prinavrátenie celého
Slova Božieho. Čo iné je hovorené
skrze Jeho prorokov? (2.Petra 1:21)

Prenesme teraz tento obraz podľa
Písma do nášho zhrňujúceho textu:
1. Eliáš má prinavrátiť “všetko”

(Matúš 17:11)
2. Všetko má byť prinavrátené

pred druhým fyzickým
príchodom Krista (Skutky 3:21)

3. Všetko sa vzťahuje na Božie
Slovo ako prišlo skrze Jeho
prorokov (Skutky 3:21)

   
Zjavenie 10:7:  ...ale vo dňoch
hlasu siedmeho anjela, keď bude

trúbiť, dokoná sa tajomstvo
Božie, ako to zvestoval svojim
sluhom prorokom.

Tento siedmy anjel je identifikovaný
ako posol, ktorý bude kázať
tajomstvo Božie, ktoré bolo
zvestované prorokom. Toto
tajomstvo je tajomstvo Krista, ktorý
je, podľa 1.Tim 3:16, Boh zjavený v
tele. To stelesnenie bolo celým
posolstvom ranej cirkvi prorokov a
apoštolov. Tento siedmy anjel potom
správne znovu potvrdzuje Slovo
alebo Logos pre Cirkev pohanov.
Čitateľ musí dbať na významnosť
prvých troch kapitol Knihy Zjavenia
ku Cirkvi z pohanov. Je v nich
opísaný stav a charakteristika
siedmych pohanských zborov, ktoré
sa raz nachádzali v Malej Ázii. Je
mylné domnievať sa, že tento
preslov sa vzťahuje len na Jánov
deň. (Ján, apoštol, ktorému bolo
dané zjavenie.) Prvý verš Zjavenia
popisuje svoj obsah ako “veci, ktoré
sa musia skoro stať,” celá Kniha je
teda prorocká, začínajúc od
následnej budúcnosti a pokračujúc
cez pohanské veky po vyvolanie
144000 Židov, Milénium, Biely Trón
Súdu a dokonca Nový Jeruzalém.
Týchto sedem zborov bolo potom
tiež prorockých a ich charakteristiky
sa vzťahujú na sedem vekov, čo
dáva dohromady celé časové
rozdelenie pre pohanov, ako im to
pridelil Boh. Od Efezu po Laodiceu,
každý vek mal anjela, ktorý im
priniesol posolstvo od Boha. Slovo
“anjel” znamená “posol” a vzťahuje
sa nielen na nebeských poslov, ale
tiež pozemských, skrze ktorých
“Duch hovorí zborom.” Počas
predošlých 2000 rokov Boh vzbudil
rad veľkých, duchovných vodcov
ako bol Pavol, Ireneus, Martin,
Columba, Luther a Wesley, aby
bránili vieru.
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skúmanie celkom dokázalo
pravdivosť faktu, že ten neobvyklý
jas bol s istotou zapríčinený
dopadom svetla na negatív. Pán Lacy
to citoval takto, “Kazateľ Branham,
zomriete ako ostatní smrteľníci, ale
tak dlho, ako bude kresťanská
civilizácia, vaša fotografia bude žiť.”

Uzdravenia

Nevypovedané t is íce
overených prípadov všetkých
d r u h o v  u z d r a v e n í  b o l i
manifestované v USA, Kanade a po
celom svete. Slepí obdržali svoj zrak,
chorí na rakovinu boli uzdravení;
zmrzačení, postihnutí a chromí boli
celkom zotavení; žiadna choroba
nestála v ceste, ako Boh dokázal
miliónom, že On je Ježiš Kristus ten
istý, VČERA, DNES I NAVEKY!

V Durbane, v Južnej Afrike
po kampani v roku 1951 musela
karavána 7 kamiónov odvážať preč
barle, obväzy a iné pomôcky tých,
ktorí boli uzdravení v mohutnom

hnutí Ducha Svätého. Také
vý znamné  osobno s t i  a ko
kongresman Upshaw a kráľ Juraj VI
v Anglicku obdržali uzdravenia skrze
modlitby Williama Branhama.

1963 - Znak na nebi

Krátko pred západom slnka,
28. februára 1963, preletel Arizónou
smerom na sever nádherný a
tajomný oblak. 19-teho apríla 1963
vydanie časopisu “Veda” a v máji 17.
vydanie časopisu “Život,” uverejnili
túto fotografiu a správu o tomto
zvláštnom jave. Dôvod takého
záujmu bol ten, že ten masívny
oblak sa vznášal na modrej oblohe v
takej výške, kde sa nenachádza
žiadna vlhkosť, ktorá by mohla
vyformovať oblak. Vedeckým
bádaním ku tomu nebolo podané
žiadne vysvetlenie, ale bez toho, že
by svet o tom vedel, 22. decembra
1962, dva mesiace pred tým ako sa
objavil ten oblak, brat Branham
obdržal videnie. 
Popísal ho vo svojom zhromaždení v
Jeffersonville. 28. februára 1963 bol
brat Branham v horách okolo
Tucsonu v Arizone na poľovačke,
keď sa tieto udalosti, ktoré videl vo
videní zrazu začali diať. Na oblohe
nad ním sa objavilo sedem malých
bodov. Ako sa tieto body
zmaterializovali, stálo pred ním
sedem anjelov. Bolo to v tomto čase,
keď mu bolo povedané, že bude
otvorených sedem pečatí. To bolo
vtedy, keď títo anjeli opustili
prítomnosť brata Branhama a
sformovali ten zvláštny oblak.

“No dobre, ak tento obrázok
takto obrátite a pozriete sa (a z
publika to asi môžete vidieť), to je
Kristus. Vidíte? Jeho oči hľadia sem,
tak dokonale, ako to len môže byť,
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má bielu parochňu Najvyššieho
Božstva a Sudcu všetkých nebies i
zeme. Môžete vidieť Jeho oči, nos,
Jeho ústa? Len obráťte ten obrázok z
tohoto (ako to oni majú), takto, ako
to má byť. A ... Môžete to vidieť? On je
Najvyšší Sudca; nie je iného okrem
Neho. A to je znovu jasný dôkaz,
potvrdenie, že toto Posolstvo je
Pravda. To je Pravda. A to Ho robí,
nie treťou osobou, ale jedinou
Osobou s tou bielou ... 
Vidíte, vidíte ten tieň, Jeho tvár, Jeho
bradu, Jeho oči? A všimnite si. On sa
díva; z Neho vyžaruje toto svetlo,
ktoré svieti na pravú stranu, kde sa
díva. A na kríži sa On pozrel
doprava, kde odpustil tomu
hriešnikovi. Vo svetle Jeho vzkriesenia
ideme stále napred, v Jeho mene.
(William Branham v posolstve “To je
východ slnka.”)

Iné prejavy

Diali sa i také manifestácie
(prejavy) ako utíšenie búrky a
uzdravenie matky vačice skrze
modlitbu brata Branhama. Tieto boli
uverejnené v časopise Obchodníkov
plného evanjelia. Pri inej príležitosti,
ako zvláštny znak, mŕtva rybka vo
vode bez vnútorností prišla do
života, keď tento prorok vypovedal
slovo. Ak ti tieto udalosti znejú príliš

bláznivo, aby boli pravdivé,
potrebuješ byť len povzbudený
čítaním niektorých veľkých, ale
zvláštnych prejavov doprevádza-
júcich staro-zákonných prorokov,
napríklad ako Mojžišova palica bola
premenená na hada a sekera, “ktorá
plávala”, keď sa Elizeus modlil.

Pravdivé proroctvá
proroka

Test proroka podľa Písma je
taký, že to, čo prorokuje, musí sa
stať. (5.Mojž. 18:22). Bolo by
nemožné na tomto priestore
vymenovať nespočetné množstvo
videní a proroctiev videných a vy-
povedaných Williamom Branhamom
(Viac informácií na požiadanie).
Zmienime len zopár. 
V roku 1933 videl brat Branham
sedem videní, ktoré zapísal a
predniesol v tom istom mesiaci.
Zahŕňali toto:

1. Príchod k moci a víťazstvo v
Etiopii a demisia Musso-
liniho

2. Povstanie a tajomný koniec
Adolfa Hitlera

3. Druhá svetová vojna
4. Príchod fašizmu, nacizmu a

komunizmu, kde komu-
nizmus mal povstať nad
všetkých ostatných

5. Ohromný pokrok vo vede
6. Morálny úpadok
7. Zničenie Ameriky

Mohlo by ich byť spomenuté ešte
veľké množstvo, ale tí, ktorí sledovali
ako sa tie proroctvá uskutočňujú,
videli, že tento prorok bol dokázaný
so 100% presnosťou.
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Po mnohých storočiach Boh ešte raz
navštívil ľudí v tejto generácii skrze
proroka. On poslal proroka
oddeleného od lona matky a
ustanovil život tohoto muža od
detstva, formujúc ho, ako to On robil
s inými mužmi Božími v Písme.
(Skutky proroka - Pearry Green)

Prorok ku
pohanom

Nasledujú niektoré miesta Písma,
ako to môžeme vidieť, ktoré
ukazujú, že Boh určil poslať proroka
aby predchádzal druhý príchod Pána
Ježiša Krista.

Ámos 3:7: Lebo Pán Hospodin
nečiní ničoho, krome keď zjavil
svoju tajnú radu svojim
služobníkom prorokom.
Toto je Boží ustanovený vzor a
nikde nám nie je dané najavo, že by
sa to bolo zmenilo. Vidíme, že pred
každou význačnou udalosťou podľa
Písma Boh hovorí ku prorokovi.
Napríklad, Noe pred potopou,
Abrahám pred spálením Sodomy a
Gomory, Mojžiš pri vyslobodení
Izraela, Ján Krstiteľ pred prvým
Kristovým príchodom, Pavol ku
pohanom, dvaja svedkovia ku Židom
zo Zjavenia 11, atď.  

Malachiáš 4:5,6: Hľa, ja vám
pošlem proroka Eliáša, prv ako
prijde deň Hospodinov, veľký a
strašný. A obráti srdce otcov na
synov a srdce synov na ich otcov,
aby som neprišiel a neranil zeme
kliatbou. 
Je tu prorokované, že duch Eliáša
bude predchádzať Deň Pánov. Každý
študent Biblie rozumie, že ten veľký
a strašný deň Pánov je Kristov druhý
príchod v moci a súde. (Izaiáš

2:12,19; 1.Tes. 5:2,3; 2.Petra 3:10)
Všimnite si toto dvojnásobné
proroctvo - Eliáš príde:
1. aby obrátil srdcia otcov na synov
(deti)
2. aby obrátil srdcia synov na otcov
V nasledovnom uvidíme, že toto
proroctvo je už čiastočne naplnené.

Lukáš 1:17: A on sám pôjde pred
ním v duchu a v moci Eliášovej
obrátiť srdcia otcov na deti a
neposlušných k rozumnosti
spravedlivých, aby prihotovil
Pánovi pripravený ľud.
Toto hovorí, samozrejme, o Jánovi
Krstiteľovi, ale všimnite si, Duch
Svätý rozdelil proroctvo Malachiáša
a ukázal, že Ján vypĺňa prvú časť.
Taktiež, Ján nepredchádzal ten veľký
a strašný Deň Pánov, ale pozemskú
službu Ježiša ako Dobrého Pastiera.

Matúš 17:10,11,12: A jeho učeníci
sa ho opýtali a riekli: Čože to
tedy hovoria zákonníci, že
najprv musí prísť Eliáš? A Ježiš
povedal a riekol im: Eliáš pravda
príde prv a napraví všetko; ale
hovorím vám, že Eliáš už prišiel
a nepoznali ho...
Všimnite si, ako Kristus zachováva
spojitosť predošlých miest Písma tiež
rozdelením proroctva vzťahujúceho
sa na službu Eliáša.Ježiš ukazuje, že
časť služby Eliáša sa už naplnila a
časť sa ešte má naplniť. Predstavuje
ďalší bod prorokovej služby
ukazujúc, že on “napraví všetky
veci.”

2.Tes. 2:3: Nech vás nikto nezvedie
nijakým spôsobom, lebo deň
Kristov nenastane, kým prv
nepríde odpadnutie a nebude
zjavený človek hriechu, syn
zatratenia...
Pavol tvrdí, že Pánov deň nepríde,
dokiaľ nebude odpadnutie.


